
اخبارخبر كوتاه
همسر یکی از داوران به خاطر جو بدِ موجود او را از قضاوت منع کرده

سهرابی: آقایان! بس کنید و از خدا بترسید

اولویت یحیی؛ نوراللهی، امیری و کنعانی

فوتبال  فدراسیون  داوری  دپارتمان  رئیس 
گفت: با این جوی که علیه داوری راه انداخته شده 

کار قضاوت بازی ها سخت تر از قبل خواهد شد.
داوری  دپارتمان  رئیس  سهرابی  علیرضا 
فدراسیون فوتبال عنوان کرد: داوران قشر تلاشگر 
در  متاسفانه  که  هستند  فوتبال  جامعه  سالم  و 
های  نمونه  حساس  های  بزنگاه  در  و  تاریخ  طول 
زیادی از بی انصافی نسبت به آنها دیده شده است.
خاطرات  در  و  دارد  تاریخ  در  ریشه  موضوع  این 
در  فراوانی  های  قول  نقل  ورزش  پیشکسوتان 
داور  نامزدی 4  باره دیده می شود. وقتی خبر  این 
مطرح  فوتسال  جهانی  جام  در  ایرانی  شایسته 
از  صحبت  نمی کند،کسی  توجه  کسی  شود  می 
کاندیداتوری مهسا قربانی و انسیه خباز مافی نژاد 
برای جام جهانی فوتبال بانوان نمی کند و حضور 
موفقیت آمیز داوران ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا 
را نمی بیننند اما هر اشتباهی زیر ذره بین می رود و 

بعد تفسیر می شود.
به  فدراسیون  مشی  چند  هر  داد:  ادامه  وی 
و  مباحث  به  ورود  هرگونه  از  دوری  کلی  صورت 
من  مسولیت  اما  است  اینچنینی  فضاسازی های 
اساس  بر  می طلبد  فدراسیون  داوری  دپارتمان  در 
کنم. دفاع  عزیزان  این  حقوق  از  ذاتی ام  وظایف 
هرچند ارکان قضایی فدراسیون هم مطابق کدهای 
فیفا در این زمینه اقدامات منطبق با قوانین را انجام 

می دهند اما واقعیت این است که در هفته های اخیر 
موارد  سه  شبکه  برنامه های  از  یکی  در  ویژه  به  و 
عجیبی طرح شد که تکدر خاطر داوران فوتبال ما 

را فراهم کرد.
برنده  تیم  یک  وقتی  افزود:  سهرابی 
می شود،همه هنر آن به مربی و بازیکن برمی گردد 
اما وقتی شکستی رخ می دهد از داور و مدیر همه 
می گیرند. قرار  تهمت  مورد  و  می روند  سوال  زیر 

می کنند  خلط  را  مباحث  که  شده  باب  هم  اخیرا 

و آسمان به ریسمان می بافند که فلان چینش به 
دلیل فلان موضوع بوده است.این افکار توهمی به 
مثل  و  بکنید  را  نمی کند.کارتان  کمک  ما  فوتبال 

مرد مسولیت نتایج تان را برعهده بگیرید.
از  کوچکی  عضو  عنوان  به  داد:من  ادامه  وی 
جامعه داوری از ارکان قضایی فدراسیون می خواهم 
نسبت به افرادی که با ایراد تهمت و افترا به قشر 
زحمتکش داوری و حیثیت آنان لطمه وارد می کنند 
و  بغض  پاسخگوی  کسی  کند.چه  جدی  برخورد 

اشک آن داور سرشناس و ارزنده فوتبال کشورمان 
است که تا ساعت 3 بامداد امروز با من تلفنی حرف 
می زد. چه کسی می خواهد پاسخ همسر دیگر داور 
را بدهد که تماس داشت و می گفت همسرش را از 
از خدا  آقایان بس کنید!  قضاوت منع کرده است. 
با وجود  بترسید.در فینال لیگ قهرمانان آسیا هم 
کمک داور ویدیویی اشتباه داشتیم و در سطح اروپا 
و در بالاترین مسابقات هم اشتباهات داوری وجود 
دارد و کسی نمی تواند منکر آن شود اما اینکه آن را 
به برخی مباحث حاشیه ای نسبت داد مایه تاسف 

است.
سهرابی خاطرنشان کرد: با این جوی که علیه 
داوری راه انداخته شده کار قضاوت بازی ها سخت تر 
از کمک  بهره مندی  از قبل هم خواهد شد. اساسا 
در  و  بوده  داوری  اشتباهات  دلیل  به  ویدیویی  داور 
حال حاضر در کشورهای صاحب فوتبال با کمک این 
تکنولوژی اشتباهات داوری تصحیح و باعث تغییر در 
نتایج می شود ؛بنابراین اشتباهات داور اجنتاب ناپذیر 
شکی  دیگر  سوی  از  نیست.  کار  در  عمدی  و  بوده 
نیست که در این مسیر افرادی آب در آسیاب می ریزند 
که فوتبال در تنش به کار خود ادامه بدهد و مطالبه 
انضباطی  کمیته  و  اخلاق  کمیته  از  داوران  خانواده 
فدراسیون این است که در این بحث هم ورود جدی 
داشته باشند تا با افرادی که این فضاسازی ها را انجام 

می دهند برخورد جدی انجام شود.

پرسپولیس در چند سال گذشته تیمی منسجم و توانمند بوده 
که توانسته موفقیت ها و جام های زیادی به ارمغان بیاورد و به یکی 
از قدرت های بزرگ فوتبال کشور تبدیل شود. کسب 4 عنوان پیاپی 
آسیا در طول 3  قهرمانان  لیگ  فینال  به  باره  و رسیدن 2  قهرمانی 
سال گذشته مواردی نیست که اتفاقی به دست آمده باشد و بسیاری 
معتقدند ثبات در این تیم یکی از اصلی ترین دلایل موفقیت به شمار 
می رود که البته آنها نتوانستند این روند پایداری را در لیگ بیستم هم 
حفظ کنند و با از دست دادن ستاره های خود، نمایش پرنوسانی را 
در فصل جاری از خود ارائه داده اند. یحیی گل محمدی که این روزها 
با همین داشته هایش به نیم فصل برساند و  تلاش می کند تیمش را 
آنجا به ترمیم و تقویت پرسپولیس بپردازد، بهتر از همه می داند که 
برای ادامه روند موفقیت در سال های آتی بازهم باید به دنبال ایجاد 

ثبات در تیمش باشد.
 سمیعی همراه یحیی برای ایجاد ثبات

باشگاه پرسپولیس  با سروصدای زیادی مدیریت  جعفر سمیعی 
را برعهده گرفت و خیلی ها به وزارت ورزش خرده می گرفتند که چرا 
بین این همه مدیران فوتبالی که می توانند باشگاه پرسپولیس را اداره 
کنند، باید رئیس حراست وزارت ورزش و جوانان بر این مسند تکیه 

بزند و این انتخاب را به نوعی رابطه ای قلمداد می کردند.
آغاز  باشگاه  در  را  خود  کار  که  مدتی  همین  در  سمیعی  البته 
کرده و البته با چالش های زیادی از سوی مدیریت قبلی روبه رو بوده، 
همین  و  کند  عمل  داده  تیم  اعضای  به  که  وعده هایی  به  توانسته 
بین  را  ویژه ای  جایگاه  زود  خیلی  بتواند  شده  عاملی  او  خوش قولی 

اعضای تیم برای خودش دست وپا کند.
در  را  امور  اختیار  اینکه  از  بعد  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
روند  شروع  داد  انجام  که  اقداماتی  از  یکی  گرفت،  در دست  باشگاه 
تمدید قرارداد بازیکنانی بود که کادرفنی به آنها نیاز داشتند و در گام 
آینده دار سرخ ها  با مهدی عبدی مهاجم جوان و  توانست  او  نخست 
قراردادی 3 ساله را به امضا برساند تا با احتساب قرارداد 2 ساله ای که 
با این تیم داشت، 5 سال دیگر در جمع سرخ ها ماندگار شود و نوید 

روزهای خوبی را برای خودش و پرسپولیس بدهد.
سیامک نعمتی هم که در این فصل به آچارفرانسه یحیی تبدیل 
برسد،  تیمش  سرمربی  فریاد  به  حساس  شرایط  در  توانسته  و  شده 
ابراهیم شکوری  و  توسط جعفر سمیعی  بود که  نفراتی  از  یکی دیگر 
به باشگاه دعوت شد و بعد از مذاکره با آنها حاضر شد قراردادش را 
یک فصل دیگر با پرسپولیس تمدید کند و با توجه به قراردادی که با 

باشگاه داشت، تا 2 فصل آینده هم لباس سرخ را بر تن کند.
این بین جالب توجه است، همراهی مدیرعامل  موضوعی که در 
باشگاه با یحیی گل محمدی برای ایجاد ثبات در تیم و حفظ شاکله 
اصلی پرسپولیس در فصول آتی است که می تواند کار آنها را در فصل 
نقل وانتقالات راحت تر کرده و خیال هواداران را از بابت آینده تیم شان 

راحت کند.
 فینال کار باشگاه را ناتمام گذاشت

باشگاه  به  پای  آسیا  قهرمانان  لیگ  فینال  از  پیش  که  سمیعی 
با هزار و یک مشکل  بود، در زمانی که سرخ ها  پرسپولیس گذاشته 
پرسپولیسی   2 با  شد  موفق  بودند،  مواجه  قطر  دوحه  به  سفر  برای 
و  باشگاه  مشغله  دلیل  به  را  روند  این  ادامه  اما  کند،  قرارداد  تمدید 

همچنین حفظ تمرکز بازیکنان به زمان دیگری موکول کرد.
آسیا  فینال  از  پرسپولیسی ها  که  می شود  چندهفته ای  حالا 
بازگشته اند اما حاشیه هایی که در این باشگاه وجود داشت و کشمکش 
بین اعضای تیم با برخی مدیران ارشد باعث شد بسیاری از فعالیت ها 
در باشگاه به حالت تعلیق دربیاید اما حالا استعفای 2 عضو هیات مدیره 
عملکردشان  از  چندانی  رضایت  هواداران  و  کادرفنی  اعضای  که 
نداشتند، باعث شده تا دوباره سرخ ها برای مرور برنامه هایشان  انگیزه 

گرفته و مجددا به دنبال پیش بردن برنامه هایشان باشند.
که  مهمی  برنامه های  از  یکی  می شود  شنیده  اساس  همین  بر 
تمدید  می کنند،  دنبال  را  آن  آینده  روزهای  در  پرسپولیس  مدیران 
قرارداد با بازیکنان فعلی تیم است که قراردادشان رو به پایان است 

یا طبق نظر کادرفنی باید فصول بیشتری را با سرخ ها همراه باشند.
 پول تنها مشکل مدیران

با اینکه طی هفته های گذشته مذاکرات مدیران باشگاه با بازیکنان 
مدنظر کادرفنی برای تمدید قراردادشان آغاز شده و پالس های مثبتی 
نیز برای انجام این کار دریافت کرده اند اما هنوز این اقدام عملیاتی 
نشده و هواداران این باشگاه همچنان در انتظار این هستند که شاهد 

تمدید قرارداد با بازیکنان تاثیرگذار تیم شان باشند.
در این خصوص شنیده می شود تنها مشکل باشگاه برای امضای 
قرارداد جدید با بازیکنان تیم خالی بودن خزانه باشگاه است. ظاهرا 
باشگاه  به  جدیدی  پول  اینکه  از  بعد  دارد  نظر  در  سمیعی  جعفر 
بازیکنان به  تزریق شد و بخش دیگری از مبلغ قرارداد فصل جاری 
حساب شان واریز شد، نفرات موردنیاز کادرفنی را به باشگاه فراخوانده 

و با آنها تمدید قرارداد کند.
طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان«، قرار است طی روزهای 
دریافتی  بتوانند  آنها  تا  شود  واریز  باشگاه  حساب  به  مبلغی  آتی 
بازیکنان را به 30 درصد رسانده و از این حیث مشکلی برای تمدید 

قرارداد با بازیکنان وجود نداشته باشد.
 چراغ سبز 2 بازیکن به باشگاه

ظاهرا براساس لیستی که گل محمدی در اختیار باشگاه قرار داده 
فعلا نام 3 بازیکن در آن دیده می شود که باشگاه باید برای توافق با 

این نفرات و تمدید قراردادشان اقدام کند.
ظاهرا باشگاه در این لیست 3 نفره توانسته با 2 بازیکن به صورت 
شفاهی به توافق برسد و اگر آنها ظرف چند روز آینده بتوانند بخش 
دیگری از مبلغ قرارداد بازیکنان را به حساب شان واریز کنند، قطعا این 
2 بازیکن با حضور در باشگاه قراردادی یک ساله را با پرسپولیسی ها 
آینده هم  برای فصل  نفرات  این  بتواند روی  تا یحیی  امضا می کنند 

حساب باز کند.
خواهان  یحیی  که  است  بازیکنان  این  از  یکی  نوراللهی  احمد 
برای  بازیکن  این  با  باشگاه  تمدید قراردادش شده و ظاهرا مذاکرات 
امضای قرارداد جدید هم نتیجه بخش بوده و کاپیتان سرخ ها در بازی 
برابر آلومینیوم را باید یکی از بازیکنانی بدانیم که حداقل یک فصل 

دیگر نیز با پیراهن پرسپولیس در میادین حاضر می شود.
وحید امیری هم دیگر بازیکنی است که یحیی به او اعتقاد ویژه ای 
دارد و حضور ثابت او در اکثر بازی های این فصل نشان از این علاقه 
زیادی  پیشنهادات  ترکیه  فوتبال  از  بازگشت  از  بعد  که  او  می دهد. 
داشت اما ترجیح داد فوتبال خود را همچنان با پیراهن پرسپولیس 
ادامه دهد و به نظر می رسد باشگاه برای تمدید قرارداد با این بازیکن 

هم کار چندان مشکلی نداشته باشد.
 کنعانی زادگان هنوز بله نداده!

محمدحسین کنعانی زادگان مدافع ملی پوش پرسپولیس که این 
روزها به دلیل مصدومیت نمی تواند تیمش را در بازی ها همراهی کند 
سرخ ها  جمع  به  مجدد  بازگشت  از  بعد  که  است  بازیکنانی  از  یکی 
روزهایی که سرخ ها  در  و  باشد  تیمش  ثابت  نفرات  از  یکی  توانسته 
بدون شجاع خلیل زاده در خط دفاعی با مشکلات زیادی همراه بودند، 
او توانست درکنار سیدجلال حسینی بار خط دفاع را به دوش بکشد 

و عملکرد درخشانی هم از خود به نمایش بگذارد.
کنعانی زادگان هم یکی از بازیکنانی است که گل محمدی روی 
او نظر مساعدی دارد و از باشگاه خواسته که شرایط را برای تمدید 
قرارداد با این بازیکن مهیا کند. طبق شنیده ها مذاکرات باشگاه با این 
ادامه دارد ولی هنوز توافق کامل برای تمدید قرارداد صورت  مدافع 

نگرفته و کنعانی زادگان خواسته هایی دارد که باشگاه در حال بررسی 
و چانه زنی برای رسیدن به یک نقطه مشترک است.

این مدافع در ابتدای نقل وانتقالات تابستانی هم خواهان اصلاح 
مبلغ قراردادش شده بود و درنهایت با فشار هواداران و کادرفنی این 
اتفاق افتاد و او کار خود را در پرسپولیس از سر گرفت و ظاهرا این بار 
هم موضوع مورد بحث او و مدیران پرسپولیس مسائل مالی است که 
البته به نظر نمی آید این موضوع چندان مشکل ساز شود و به احتمال 

زیاد او را هم به زودی برای تمدید قرارداد در باشگاه می بینیم.
 کاپیتان یک سال دیگر قرارداد دارد

دوست  خیلی  پرسپولیس  هواداران  که  بازیکنانی  از  یکی  شاید 
دارند بدانند تکلیف او برای فصل آتی چه خواهد بود و تا چه زمانی 
فوتبال  تمام نشدنی  بازیکن  این  درخشان  عملکرد  شاهد  می توانند 
کشورمان در ترکیب تیم محبوب شان باشند، سیدجلال حسینی است 
شاهد  همچنان  و  شود  تمام  زودی ها  این  به  نیست  قرار  ظاهرا  که 

عملکرد کم نقص او در خط دفاع سرخ ها هستیم.
با اینکه شاید خیلی ها اعتقادشان بر این باشد که کاپیتان سرخ ها 
را نهایتا تا پایان این فصل در ترکیب تیم شان شاهد خواهند بود اما 
بد نیست بدانید کاپیتان سیدجلال حسینی یک فصل دیگر هم با این 
تایید کادرفنی،  با  او  این احتمال وجود دارد که  و  قرارداد دارد  تیم 
هواداران  تا  شود  حاضر  میادین  در  هم  بیست ویکم  برتر  لیگ  در 
پیراهن  با  بیشتری  را مدت زمان  این مدافع محبوب شان  پرسپولیس 

سرخ در رقابت ها شاهد باشند.
 انصاری و شیری؛ فعلا خبری نیست

بین نفرات شناخته شده و مطرح پرسپولیس نام 2 بازیکن هنوز 
و  نمی شود  دیده  قرارداد  تمدید  برای  گل محمدی  یحیی  لیست  در 
 2 این  پایان  معنای  به  باید  را  سرمربی  اقدام  این  نیست  مشخص 
بازیکن در سرزمین سرخ بدانیم یا اینکه آنها نیز در ادامه به لیست 

تمدیدی های پرسپولیس اضافه می شوند.
کنار  پرسپولیس  لیست  از  فصل  ابتدای  در  که  انصاری  محمد 
گذاشته شد، به دلیل کمبود بازیکن در این پست و نبودن بازیکن آزاد 
او هنوز  اما  فراخوانده شد  تمرینات  به  باردیگر  در سطح پرسپولیس 
نتوانسته به ترکیب تیمش اضافه شود و حتی در غیاب 2 مدافع میانی 
در دیدار برابر آلومینیوم هم او نتوانست جایی در ترکیب تیمش داشته 
باشد. او هنوز در تفکرات یحیی نتوانسته جایی برای خودش باز کند 

و باید دید در ادامه فصل چه اتفاقی می افتد.
مهدی شیری هم که در این فصل عملکرد پرحرف و حدیثی از خود 
ارائه کرده و خیلی ها او را مسبب باخت در دیدار فینال لیگ قهرمانان آسیا 
می دانند نیز بازیکن دیگری است که هنوز یحیی نام او را برای تمدید 
قرارداد به باشگاه نداده است و شنیده ها حاکی از آن است که این بازیکن 

باید به دنبال تیم جدیدی برای ادامه فوتبالش باشد.
گفتنی است تمامی بازیکنان جدید پرسپولیس با این تیم قرارداد 2 
ساله ای را امضا کرده اند و قطعا در لیگ بیست ویکم هم سرخ ها را همراهی 

می کنند و فعلا نیازی به تمدید قرارداد با این نفرات دیده نمی شود. 

پایان نظرسنجی AFC؛
بهترین تیم لیگ قهرمانان آسیا در 

تسخیر پرسپولیس
 2020 قهرمانان  لیگ  تیم  بهترین  ترکیب 
آسیا اعلام شد که در این ترکیب نام ۶ بازیکن 

پرسپولیس دیده می شود.
نظرسنجی های  انجام  از  بعد  و  سرانجام 
فوتبال آسیا در  مختلف در سایت کنفدراسیون 
قهرمانان  لیگ  بهترین های  انتخاب  با  ارتباط 
از  دوره  این  تیم  بهترین  ترکیب  آسیا،   2020

رقابت ها اعلام شد.
بر اساس اعلام AFC، حامد لک )دروازه(، 
شجاع خلیل زاده و محمدحسین کنعانی زادگان 
بشار  چپ(،  )دفاع  آقایی  سعید  وسط(،  )دفاع 
در  )مهاجم(  عبدی  مهدی  و  )هافبک(  رسن 
ترکیب اصلی بهترین تیم لیگ قهرمانان 2020 

آسیا قرار دارند.
صعود  از  پس  زاده  خلیل  شجاع  البته 
مقصد  به  را  تیم  این  فینال،  به  پرسپولیس 
الریان قطر ترک کرد. بشار رسن هم بعد از نایب 
قهرمانی نماینده ایران در آسیا، راهی تیم القطر 

شد.
بهترین های  منتخب  تیم  بازیکنان  دیگر 
تشکیل  نفرات  این  را  آسیا  قهرمانان  لیگ 

می دهند:
النصر   - راست  )دفاع  الغنام  سلطان 

عربستان(
ناکاگاوا )هافبک - یوکوهاما ژاپن(

تاکویا کیدا )هافبک - یوکوهاما ژاپن(
النصر   - )مهاجم  حمدالله  عبدالرزاق 

عربستان(
هیوندای  اولسان   - )مهاجم  نگرائو  جونیور 

کره جنوبی(
در این دوره از مسابقات، تیم فوتبال اولسان 
هیوندای به عنوان قهرمانی رسید و پرسپولیس 

ایران نایب قهرمان شد.

استقلال: 35هزار دلار بگیر و برگرد
هرویه میلیچ: دلاری نه، 600 هزار یورو 

با قرارداد 2 ساله
برگزاری  از  پس  استقلال  باشگاه  مدیران 
توضیح  میلیچ  هرویه  وضعیت  پیرامون  جلسه، 
او  بازگشت  برای  شرایط  شدند  مدعی  و  دادند 
اول  بهانه  است  بدیهی  البته  است.  شده  فراهم 
مدافع کروات برای ترک ایران، بدقولی استقلال 
بابت پرداخت دستمزد ماهانه او بوده که شرایط 
را برای رفتن این بازیکن فراهم کرد ولی حالا به 
نظر می رسد موارد دیگری نیز مطرح شده است. 
در این رابطه اطلاعات جدیدی به دست  آورده ایم 

که برایتان به رشته تحریر درمی آوریم.
دریافت مطالبات معوقه

با  بازی  پایان  از  پس  ساعت  چند  میلیچ 
همه  تقریباً  و  کرد  ترک  را  ایران  پرسپولیس، 
نکردن  بازی  او،  ناراحتی  اصلی  می دانستند دلیل 
در دربی پایتخت است ولی عدم پرداخت به موقع 
مطالبات این بازیکن فرصت خوبی را فراهم کرد 
تا بتواند از ایران برود و استقلال نیز نمی توانست 
در این رابطه کاری بکند. حالا مدیران استقلال به 
دنبال آن هستند تا با پرداخت دستمزد عقب افتاده 
را  او  بازگشت  برای  زمینه  خود،  اروپایی  بازیکن 
فراهم کنند. از قرار معلوم )البته این طور که از داخل 
باشگاه خبر می رسد( اگر استقلال بتواند مبلغ 35 
هزار دلار به حساب میلیچ واریز کند، این بازیکن 
دیگر بهانه ای برای ماندن در کرواسی ندارد و باید 
با اولین پرواز به تهران بیاید تا در تمرینات گروهی 
شرکت کند. ظاهراً به کادر فنی استقلال نیز خبر 
رسیده میلیچ طی روزهای اقامت در اروپا به صورت 
انفرادی تمرین کرده و از نظر بدنی مشکل چندانی 

ندارد. 
قرارداد 2 ساله

مواردی که مطرح شد، سیگنال هایی است که 
از تهران می رسد ولی باید شرایط طرف مقابل را 
نیز در نظر گرفت. از قرار معلوم، میلیچ اصرار دارد 
استقلال علاوه بر پرداخت مطالبات معوقه او، عملًا 
به نوعی تضمین هم بدهد که دستمزد این بازیکن 
تا پایان فصل دیگر به تأخیر نخواهد افتاد. با توجه 
مطالبات،  پرداخت  در  استقلال  بدقولی  سابقه  به 
چنین درخواستی حتی اگر به صورت رسمی مطرح 
شود باز هم چندان دور از ذهن تلقی نمی شود چون 
میلیچ بابت قرارداد فصل گذشته خود نیز با باشگاه 
دچار مشکل شده بود ولی ظاهراً موارد دیگری نیز 
مد نظر مرد اروپایی استقلال قرار دارد که بر تحقق 
آنها اصرار می کند. طبق خبرهای رسیده، میلیچ به 
صورت غیررسمی درخواست تمدید قرارداد خود به 
مدت دو فصل دیگر را دارد و اصرار می کند علاوه 
بر وقوع چنین اتفاقی، رقم ثبت شده در آن نیز به 

صورت پلکانی افزایش پیدا کند. 
انتظار 600 هزار دلاری

نکته دیگری که البته در قالب شایعه پیرامون 
این پرونده به گوش می رسد، میزان رقم مورد نظر 
مرد کروات برای قرارداد دوساله ای است که دلش 
می خواهد با استقلال تمدید کند. از قرار معلوم، اگر 
چنین قراردادی منعقد شود، میلیچ بابت اصل و 
در  )البته  دلار  هزار   ۶00 حدود  آن  آپشن های 
مجموع دو فصل( کاسب خواهد شد! رقمی که اگر 
صحت داشته باشد، انتظار برای دریافت آن با توجه 
به سن و سال این بازیکن، تا حد قابل ملاحظه ای 
دور از انتظار محسوب می شود. اتفاقاً بحث تمدید 
قرارداد میلیچ از ابتدای همین فصل مطرح بود ولی 
گونه ای  به  شرایط  می خواستند  استقلال  مدیران 
فراهم شود تا آن را فقط به مدت یک فصل و آن 

هم بدون افزایش رقم تمدید کنند. 
تبدیل پول 

میلیچ ترجیح می دهد مبلغ قرارداد خود را به 
جای دلار، به یورو دریافت کند. با توجه به اینکه 
می شود،  محسوب  اروپا  اتحادیه  پولی  واحد  یورو 
به  خود  دستمزد  دریافت  صورت  در  بازیکن  این 
یورو دیگر نیازی به پرداخت هزینه چنج پول خود 
درخواست  این  دلیل  همین  به  و  داشت  نخواهد 
را هم مد نظر قرار داده است. مسئله ای که البته 
واقعاً  استقلال  اگر  و  نمی شود  تلقی  مهم  چندان 
قطعاً  را حفظ کند،  اروپایی خود  بازیکن  بخواهد 
برای حل مسئله مورد نظر نیز تدبیری اتخاذ خواهد 

کرد. 

یحیی گل محمدی:
جلسه من ربطی به بیانیه رسول پناه 

نداشت
گفت:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
خودم هم از نتایج تیم راضی نیستم اما بازیکنان 

از جان مایه می گذارند.
با  خود  جلسه  از  پس  محمدی  گل  یحیی 
پرسپولیس  باشگاه  ساختمان  در  مدیره  هیأت 
گفت: جلسه ما هیچ ربطی به بیانیه رسول پناه 
نداشت. الان آرامش تیم و تمرکز روی کارهایمان 

مهم تر از این مسائل پیش پا افتاده است.
افزود:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
مشخص  آنچه  است.  مشخص  آقایان  عملکرد 
است باید تمرکزمان روی کار باشد. دوست ندارم 

صحبتی درباره ایشان داشته باشم.
هیأت  در  جدید  اعضای  حضور  درباره  وی 
مهمی  عضو  صدری  آقای  افزود:  باشگاه  مدیره 
باشگاه  در  کار  آمده اند.  کمک  برای  و  هستند 
تیمی است و همه ارکان باشگاه باید اتحاد داشته 
باشند. فکر می کنم با اتحاد و همدلی می توانیم 

کار را پیش ببریم.
دارید  قبول  آیا  اینکه  درباره  محمدی  گل 
لحاظ  از  افزود:  ندارد  را  کافی  تمرکز  فنی  کادر 
خودم  نیستم.  راضی  هم  خودم  گیری  نتیجه 
جور دیگری فکر می کردم اما به هر حال اتفاقات 
مصدومیت  و  داوری  اشتباهات  مثل  فوتبالی 
بازیکنان افتاد. نمی خواهم کارمان را توجیه کنیم 
کار  وجود  تمام  با  باشند  مطمئن  هواداران  ولی 
می کنیم. مشکلات وجود دارد اما باید با صبوری 

بیشتر تمرکز داشته باشیم.
بازیکنان  داد:  ادامه  سرخپوشان  سرمربی 
می گذارند.  مایه  دارند  جان  از  پرسپولیس 
بیشترین بار روی دوش آنهاست چون مشکلات 

مالی که وجود دارد روی آنها تأثیر می گذارد.

 پرونده متخلفان قرارداد ویلموتس 
در دادسرا

در  را  توضیحاتی  قضائیه  قوه  سخنگوی 
خصوص پرونده مارک ویلموتس ارائه داد.

خبری  نشست  در  اسماعیلی  غلامحسین 
در  شد،  برگزار  امروز  که  قضائیه  قوه  سخنگوی 
مورد متخلفان قرارداد مارک ویلموتس، سرمربی 
این  اظهار داشت:  ایران،  فوتبال  ملی  تیم  سابق 
سازمان  گزارش های  و  ارسال  دادسرا  به  پرونده 

بازرسی واصل شده و هنوز در دادسرا است.
نام  ثبت  مورد  در  قضائیه  قوه  سخنگوی 
عنوان کرد: مستقلا  فوتبال  فدراسیون  انتخابات 
فدراسیون  انتخابات  در  که  افرادی  مورد  در 
در  نمی کنیم.  مداخله  کرده اند  نام  ثبت  فوتبال 
باره ثبت نام این افراد در هیات رئیسه هم مرجع 

مشخص برای بررسی صلاحیت وجود دارد.

علائمی از بهبود یا پسرفت در وضعیت 
میناوند و انصاریان دیده نمی شود

فدراسیون  دبیری  سرپرست  گفته  به 
پزشکی ورزشی بعد از گذشت چند روز از ابتلای 
 ۱۹ کووید  به  انصاریان  علی  و  میناوند  مهرداد 
اتفاق جدی در رابطه با بهبود یا پسرفت وضعیت 

این دو فوتبالیست دیده نمی شود.
اینکه  بر  تاکید  با  اردیبهشت،  سیداشکان 
صورت  به  کماکان  ورزشی  پزشکی  فدراسیون 
علی  و  میناوند  مهرداد  وضعیت  پیگیر  روزانه 
انصاریان است، در مورد آخرین وضعیت این دو 
پیشکسوت فوتبال کشورمان که به دلیل ابتلا به 
بیماری کووید ۱۹ در بیمارستان بستری هستند 

توضیح داد.
و  میناوند  کلی  وضعیت  اینکه  بیان  با  وی 
انصاریان نسبت به روزهای گذشته تغییر خاص 
کلی  شرایط  گفت:  است،  نداشته  و چشمگیری 
که  است  مواجه  جزیی  نوسانات  با  نفر  دو  این 
این موضوع در رابطه با بیماری کرونا قابل انتظار 
اتفاقی  از  نشانی  را  آنها  نمی توان  بنابراین  است. 

خاص در نظر گرفت.
پزشکی  فدراسیون  دبیری  سرپرست 
با  رابطه  در  کلی  طور  به  کرد:  تاکید  ورزشی 
مهرداد میناوند و علی انصاریان که بعد از او در 
بیمارستان بستری شد هیچ اتفاق جدی مبنی بر 
درمانی  و  بدنی  وضعیت  »پسرفت«  یا  »بهبود« 
نفر  دو  این  کلی  وضعیت  است.  نداده  رخ  آنها 

همچون روزهای گذشته است.
هوشیاری  سطح  با  رابطه  در  اردیبهشت 
مهرداد میناوند و علی انصاریان خاطرنشان کرد: 
پروتکل های  اساس  بر  میناوند  هوشیاری  سطح 
درمانی پایین است، اما علی انصاریان در وضعیت 

کاملًا هوشیار به سر می برد.
وی ادامه داد: سطح اکسیژن خون میناوند و 
علی انصاریان هم روزانه و در ساعت های مختلف 
تغییراتی دارد، این موضوع برای هیچیک از این 
دو نفر پایدار نیست اما اینکه میزان نوسانات در 
این  با  رابطه  در  دارد.  اهمیت  است  حدی  چه 
وضعیت  از  که  معالج  پزشکی  کادر  هم  مساله 
میناوند و انصاریان به صورت دقیق مطلع هستند 
و هر لحظه پیگیر آن می باشند، اطلاع دقیق تری 

دارند.
سرپرست دبیری فدراسیون پزشکی ورزشی 
با ابراز امیدواری از اینکه هر چه زودتر خبرهای 
علی  و  میناوند  مهرداد  وضعیت  درباره  خوبی 
این  کرد:  تاکید  شود،  رسانی  اطلاع  انصاریان 
فدراسیون تا هر زمان لازم باشد به صورت جدی 
خواهد  پیگیری  را  نفر  دو  این  درمانی  وضعیت 

کرد.

 یاض: فضای باشگاه پرسپولیس 
خوب و جالب است

عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس گفت: 
فضای باشگاه ما جالب و همه چیز خوب است.

محمد فیاض پس از خروج از اولین جلسه 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس با ترکیب جدید  
درباره خروجی این نشست اظهار داشت: درباره 
باشگاه صحبت می  این موضوع خود مدیرعامل 
کند. وی درباره فضای نامناسبی که این روزها در 
باشگاه پرسپولیس به ویژه پس از بیانیه مهدی 
رسول پناه ایجاد شده است، گفت: فضا خیلی هم 

جالب و همه چیز خوب است.

آزمون: دوست ندارم رونالدو ركورد دایی را بشکند
عضو  و  پوش  ملی  مهاجم  آزمون  سردار 
باشگاه زنیت سن پتزبورگ مصاحبه ای را با نشریه 
»اسپورت اکسپرس« روسیه انجام داد که به شرح 

زیر است:
*تو با دزیوبا اکنون صدرنشین بهترین گلزنان 
لیگ روسیه هستید. در فصل گذشته هم به صورت 
مشترک آقای گل لیگ روسیه شدید آیا رقابت داخلی 

میان شما است؟
رقابت سالم باعث رشد بازیکن می شود. در تمام 
خطوط تیم زنیت بازیکنان باهم رقابت می کنند تا 
بهترین عملکرد را داشته باشند. من با دزیوبا هماهنگی 
خوبی دارم. وقتی سرم پایین هست را می دانم او کجا 

قرار دارد و ما هماهنگی زیادی دارد.
*دزیوبا پیش از این گفته بود آزمون از من سریع 
تر است ولی من از او فنی تر هستم. نظر شما درباره 

این حرف ها چیست؟
درباره بازی خودم نمی توانم چیزی بگویم و باید 
دیگران درباره بازی ام نظر بدهند. در شرایط کنونی 
بازیکن  دزیوبا  هستم.  بهتر  او  از  بگویم  توانم  نمی 
توانمند و قدرتی است و در لیگ روسیه من بازیکنی را 

ندیدم که بتواند بدون خطا توپ را از او بگیرد.
*کوکورین همبازی سابق تو به فیورنتینا پیوست 

نظرت چیست؟

در  بازی  توانایی  و  است  توانمندی  بازیکن  او 
موفقیت  آرزوی  ایتالیا  در  او  برای  دارد.  لیگی  هر 
می کنم. امیدوارم بتواند از فوتبال روسیه در ایتالیا 
دفاع کند و باعث خوشحالی هواداران روسی شود. 
می  گلزنی  آتلانتا  برای  میرانچوک  وقتی  همیشه 
کند خوشحال می شوم درباره کوکورین هم همین 

حس را دارم و امیدوارم در آینده موفق باشد.
*زمانی کوکورین شما را به عنوان »روستایی« 
خطاب کرد ولی شما این لقب را دوست دارید چرا؟
خانواده ام اهل شهر کوچکی در ایران هستند 
بنابراین درباره این کلمه احساس خاصی دارم. به 
این کلمه توهین آمیز نیست ولی همه فکر  نظرم 
لوح  ساده  معنای  و  است  آمیز  توهین  کنند  می 
این  برای من  اشتباه می کنند.  دارد ولی  را  بودن 
و  نیست  آمیز  توهین  شرایطی  هیچ  این  در  کلمه 
معنای ساده لوحی را نمی دهد. برای نمونه در تیم 
زنیت ژیرکوف با وجود داشتن چنین صفتی ولی با 
کمال آرامش کارش را انجام می دهد و موفق است.

*در زمان تعطیلات چه کار کردید؟
بعد از مسابقات فشرده در روسیه که هر 3 روز 
یک بار بازی داشتیم سعی کردم در دوران تعطیلات 
در کنار خانواده ام باشم. در این دوران حتی زیاد به 

فضای مجازی نپرداختم و در کنار عزیزانم بودم.

*در تابستان گذشته به دلیل شرایط کرونایی 
آغاز  و خیلی سریع فصل جدید  نداشتید  تعطیلی 

شد آیا توانستید آماده شوید؟
از لحاظ روانی کمی تحت فشار بودیم. چون در 
شرایط کرونایی قرار داشتیم و نمی توانستیم بسیاری 
از نزدیکان خود را ملاقات کنیم. ولی از لحاظ جسمی 

و بدنی احساس خستگی نداشتم و آماده بودم.
دلیل فشردگی  به  زنیت  معتقدند  ها  *خیلی 
مسابقات لیگ روسیه در لیگ قهرمانان اروپا ناکام 

ماند نظرت درباره این موضوع چیست؟
روی  ها  بازی  فشردگی  بگوییم  توانیم  نمی 
این  ما در  تاثیر مستقیم داشت. چون  ناکامی  این 
رقابت ها کمی بدشانس هم بودیم. ما در مسابقات 
دریافت  گل  پایانی  دقایق  در  اروپا  قهرمانان  لیگ 
در  ما  دادیم.  دست  از  را  امتیازات  و  کردیم  می 
بازی ها بسیاری از بازیکنان اصلی خود را به دلیل 
محرومیت و مصدومیت نداشتیم البته نمی خواهم 
بگویم بازیکنان جوان ما بد بودند. ما این شکست 
آینده لیگ  برای فصل  را  باید خود  و  را پذیرفتیم 

قهرمانان اروپا آماده کنیم.
*شما در نظرسنجی بهترین بازیکن سال 2020 
آسیا از سوی شبکه فاکس اسپورت به عنوان دومین 
بازیکن برتر آسیا انتخاب شدید. آیا این عنوان برای 

شما مهم است؟
باید  اما  برسم.  عنوان  این  به  خیلی خوشحالم 
همه تلاش بیشتر کرد. سون ستاره کره ای تاتنهام 
بهترین بازیکن سال آسیا شد. او بازیکنی توانمند است 

و امیدوارم همیشه با او رقابت کنم.
*الگوی فوتبالی ات علی دایی اسطوره فوتبال 
ایران و آقای گل فوتبال جهان است. رونالدو تنها 
7 گل برای شکستن رکورد دایی در رده ملی دارد 
را  رکوردش  رونالدو  دارد  دوست  دایی خودش  و  
توام دوست داری رکورد دایی شکسته  آیا  بشکند 

شود؟
به نظرم رونالدو شانس شکستن رکورد دایی دارد 
اما الگوی من دایی است. به رونالدو احترام می گذارم 
ولی دوست ندارم رونالدو رکورد دایی را بشکند. البته 
در آینده بازیکنانی خواهد بود که رکورد هر دوی آنها 

را خواهند شکست.
*اکنون در شرایط کرونایی قرار داریم و بحث 
های زیادی درباره واکسیناسیون وجود دارد شما قصد 

داری این کار را انجام دهید؟
چرا  ندارد  عوارضی  و  پیامد  کرونا  واکسن  اگر 
استفاده نکنیم. در صورت بی خطر بودن واکسن می 
توانیم به آن اعتماد کنیم. امیدوارم دنیا روزی بیماری 

کرونا را فراموش کند و این بیماری از بین برود. 

روزنامه صبح ایران

4
شماره 3136 

ورزش
چهار شنبه 8 بهمن 1399  13 جمادی الثانی 1442  27 ژانویه 2021 


